
 

 

 

Betreft:  Schriftelijke vragen over Bijeenkomst planMER  

De Fractie van stem-lokaal heeft van één van onze bewoners de onderstaande uitnodiging voor de 

bijeenkomst PlanMER ontvangen. Over de inhoud en het proces hebben wij als stem-lokaal enkele 

vragen ?  

 

1. Zover als wij kunnen zien zijn wij als raad hierover (nog)niet geïnformeerd . Wanneer zouden 

wij hierover geïnformeerd worden ? En zo niet waarom niet ?  

 

2. Een groot deel van onze inwoners alsmede de verkiezingsprogramma`s van veel van de 

partijen zijn tegen het plaatsen van windmolens. Daarom is onze vraag met welke insteek 

onze wethouder de avond gaat openen ?  

 

 

3. Op de website van witteveenbos ( https://www.witteveenbos.com/nl/werkterreinen/energie-

water-en-milieu/ ) is te lezen dat: ‘’Witteveen+Bos adviseert industrieën, energiecoöperaties 

en overheden als het gaat om de weg naar energie- en klimaatneutraliteit. ‘’ Dit lijkt ons een 

partij welke de bewoners moet gaan informeren over de voordelen van windmolens. Heeft de 

wethouder deze partij al eerder gesproken ? en hoe heeft hij dit ervaren ? 

 

4. Hoe gaat onze wethouder er op toezien dat de effecten zoals geluid, slagschaduw, veiligheid, 

Natuur en landschap in het onderzoek worden meegenomen. Ook al dit op deze avond niet 

besproken wordt? 

 

5. Wat zijn de laatste tijd de uitkomsten van klankbordgroep Albrandswaard. Kunt ons de 

beloofde updates aanleveren ? 

 

Zoals zichtbaar in de onderstaande uitnodiging is deze avond al op dinsdag 19-09-2023 gepland. Wij 

verzoeken het college dan ook de bovenstaande vragen voor deze tijd te beantwoorden.  

 

Fractie Stem Lokaal.  
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